
RADA POWIATU JELENIOGÓRSKIEGO 

VI KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z XXIII SESJI   

Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 2 grudnia 2020 roku 

w zdalnym trybie obradowania 

 

 

Czas trwania posiedzenia 

od godz. 1000 do godz. 1340 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XXIII Sesję Rady Powiatu Jeleniogórskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

zalogowań, że w sesji uczestniczy 18. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności (na podstawie listy zalogowań 

w zdalnej sesji obrad) stanowi załącznik nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów. Obsługę 

prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz z uwagi na 

obowiązujący stan epidemii mają zastosowanie również przepisy art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych                                     

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw i w związku z tym sesja 

prowadzona jest w zdalnym trybie obradowania. 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do 

przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski zawnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 

1) przekształcenia Domu Dziecka im. Marii Konopnickiej w Szklarskiej Porębie w dwie 

odrębne placówki opiekuńczo – wychowawcze oraz Centrum Opieki nad Dzieckiem 

w Szklarskiej Porębie do zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, 

organizacyjnej i specjalistycznej, 

2) organizacji publicznego transportu zbiorowego  na terenie powiatu jeleniogórskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Włodzimierz Stoch zawnioskował                  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 

26.10.2020 r. na działania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Jeleniej 

Górze. 

 

Radny Mirosław Górecki poprosił o informację na jakiej podstawie i w jakim celu Starosta 

wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał, bowiem zabrakło 

wskazania uzasadnienia do tych projektów. Prosi zatem o uzasadnienie złożonego wniosku. 

 

Starosta Jeleniogórski przedstawił uzasadnienia do dwóch projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

wniosek Starosty Jeleniogórskiego o zmianę porządku obrad. 

 



W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zmianę porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przedstawił porządek obrad 

XXIII. sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego  po uwzględnieniu zmian z przyjętych wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Informacja Starosty Jeleniogórskiego o przyznanych stypendiach Prezesa Rady 

Ministrów oraz Rady Powiatu Jeleniogórskiego na rok szkolny 2020/2021. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu  "Zasłużony dla Powiatu Jeleniogórskiego". 
DRUK NR XXIII/1/2020  

5. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych wymogów dotyczących raportu o stanie 

powiatu. 
DRUK NR XXIII/2/2020  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji 

Zdrowia w Szklarskiej Porębie.  
DRUK NR XXIII/3/2020 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu 

z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od jego usunięcia. 
DRUK NR XXIII/4/2020 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Karkonoskiego. 
DRUK NR XXIII/5/2020 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 
DRUK NR XXIII/6/2020    DRUK NR XXIII/6A/2020 

 



10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Jeleniogórskiego. 
DRUK NR XXIII/7/2020 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Domu Dziecka im. Marii Konopnickiej w 

Szklarskiej Porębie w dwie odrębne placówki opiekuńczo – wychowawcze oraz 

Centrum Opieki nad Dzieckiem w Szklarskiej Porębie do zapewnienia wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej, organizacyjnej i specjalistycznej. 

DRUK NR XXIII/8/2020 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego  na 

terenie powiatu jeleniogórskiego. 

DRUK NR XXIII/9/2020 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26.10.2020 r. na działania 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Jeleniej Górze. 

DRUK NR XXIII/10/2020 

14.  Informacja Starosty Jeleniogórskiego z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za   

 rok 2019 przez zobowiązanych do tego pracowników samorządowych. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Jeleniogórskiego z analizy oświadczeń 

            majątkowych za rok 2019 złożonych przez radnych.  

16. Zatwierdzenie protokołu XXII Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego. 

17. Sprawozdanie Starosty Jeleniogórskiego z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
18. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

19. Interpelacje i zapytania. 
20. Wnioski i Oświadczenia Radnych.  
21. Sprawy różne. 
22. Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

przedstawiony i uzupełniony porządek obrad. 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się), wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uzupełniony porządek obrad został przyjęty.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 3. porządku obrad, dotyczący przedstawienia informacji Starosty Jeleniogórskiego           

o przyznanych stypendiach Prezesa Rady Ministrów oraz Rady Powiatu Jeleniogórskiego na 

rok szkolny 2020/2021. 

 



Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski przedstawił szczegółową informację                           

o przyznanych stypendiach Prezesa Rady Ministrów oraz Rady Powiatu Jeleniogórskiego,             

a także o nagrodach Starosty Jeleniogórskiego na rok szkolny 2020/2021. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta złożył gratulacje wszystkim nagrodzonym                          

i wyróżnionym uczniom za bardzo dobre wyniki w nauce. 

 

Radna Anna Zębik pogratulowała wszystkim nagrodzonym uczniom i poprosiła o informację 

o wysokościach przyznanych stypendiów. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski przedstawił szczegółową  informację na temat 

wysokości stypendiów.                           

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski lub 

pytania w zakresie przyznanych stypendiów.  W związku z brakiem zgłoszeń do zabrania głosu 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie nadania tytułu  "Zasłużony 

dla Powiatu Jeleniogórskiego". 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poinformował, że do Kapituły Tytułu „Zasłużony dla 

Powiatu Jeleniogórskiego” wpłynęły dwa wnioski  o nadanie tego tytułu dla Pana Zdzisława 

Mariana Gasza. Pierwszy wniosek został złożony przez Towarzystwo Wspierania Rozwoju 

Regionalnego „Razem dla Regionu”. Drugi wniosek został złożony przez Zarząd Powiatu 

Jeleniogórskiego. Przewodniczący poinformował, że oba wnioski zostały pozytywnie 

zaopiniowane i wraz z uzasadnieniem oraz projektem uchwały przedstawił Radzie Powiatu 

Jeleniogórskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski pogratulował wyróżnionemu oraz uzupełnił 

przedstawioną przez Przewodniczącego informację podkreślając jego zasługi na rzecz promocji 

turystyki w regionie. 

 

Radna Anna Zębik złożyła gratulacje utytułowanemu dodając, że Pan Zdzisław Marian Gasz 

to wielki społecznik posiadający duży wkład w propagowanie turystyki szczególnie wśród 

młodzieży szkolnej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poinformował, że wręczenie tytułu 

„Zasłużony dla Powiatu Jeleniogórskiego” odbędzie się na uroczystej sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego lub na najbliższej sesji. 

 



W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie nadania tytułu  "Zasłużony dla Powiatu Jeleniogórskiego". 

 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie szczegółowych wymogów 

dotyczących raportu o stanie powiatu. 

 

Sekretarz Powiatu Jeleniogórskiego Ewa Lijewska Małachowska omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

 - Komisja Spraw Społecznych – Wiceprzewodniczący Komisji Sławomir Celt poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych wymogów dotyczących raportu o stanie powiatu. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  



wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Domu 

Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański przedstawił projekt uchwały. 

    

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

 

- Komisja Spraw Społecznych – Wiceprzewodniczący Komisji Sławomir Celt poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Mirosław Górecki stwierdził, że projekt uchwały o zamiarze likwidacji Domu Wczasów 

Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie jego zdaniem godzi w interesy 

najuboższych rodzin, gdyż pozbawia dzieci z tej grupy społecznej możliwości korzystania              

z tej formy edukacji. Jak stwierdził, w Polsce jest 18 Domów Wczasów Dziecięcych, które         

w większości prowadzone są przez samorządy, a zamiar likwidacji Domu Wczasów 

Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie jest wynikiem złego zarządzania 

jednostką przez powiat. Dodał, że jednostka ta była wielokrotnie kontrolowana przez Komisję 

Rewizyjną, która stwierdziła wiele nieprawidłowości w zakresie stanu technicznego 

sanitarnego i przeciwpożarowego. Ponadto z raportu o stanie powiatu wynika, że w roku 2018 

z ośrodka skorzystało 3208 wychowanków, natomiast w roku 2019 już tylko 1699. Nie oznacza 

to, że ośrodek nie jest atrakcyjny, lecz wskazane liczby mogą sugerować złe zarządzanie 

jednostką. Dodał, że ośrodek położony jest w atrakcyjnej części Szklarskiej Poręby i jest 

przeciwny jego likwidacji. 

  

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że na chwilę obecną procedowania jest 

uchwała nad zamiarem likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia                       

w Szklarskiej Porębie, a nie nad jego likwidacją. Obecnie utrzymywanie ośrodka z uwagi na 

jego zły stan techniczny bardzo obciąża budżet powiatu. Powiat jako jednostka samorządowa 

nie jest uprawniony do prowadzenia działalności gospodarczej i tym samym do komercyjnego 

chociaż w części wykorzystania ośrodka. Zarząd podjął już wcześniej próbę ratowania                   

5 obiektów w ramach ośrodka i w tym celu wystąpił do Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska o dodatkowe środki na modernizację obiektów. Wniosek ten jednak nie został 

pozytywnie rozpatrzony. W wyniku przeprowadzonej w ośrodku kontroli stwierdzono szereg 



nieprawidłowości w zakresie zabezpieczenia przeciwpożarowego. Szacowany koszt remontu 

wynikający z zaleceń pokontrolnych Wojewódzkiego Komendanta Państwowej Straży 

Pożarnej to koszt ok. 10 mln złotych. Brak w budżecie takich środków i w związku z tym 

mogłoby się okazać po kolejnej kontroli, że ośrodek nie może funkcjonować w tym stanie 

technicznym, co byłoby równoznaczne z koniecznością zamknięcia obiektu. Dodał, że Zarząd 

rozważa wybudowanie na części terenu  Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia          

w Szklarskiej Porębie trzech domów dziecka. Jako powiat  realizujemy zadania           z zakresu 

pieczy zastępczej i tym samym dzieci, które odbierane są obecnie rodzinom z terenu powiatu 

kierowane są do domów dziecka do odległych placówek na terenie całego kraju                z 

uwagi na brak miejsca dla tych dzieci w Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie. Zaznaczył, że 

obecny zły stan obiektów jest wynikiem wieloletnich zaniedbań poprzednich Zarządów. 

Dotychczas do ośrodka nie były kierowane żadne środki finansowe, a niewielkie remonty były 

realizowane staraniem obecnego dyrektora ośrodka.  

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański podkreślił, że ubolewa nad 

zamiarem likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej Porębie. 

Zwrócił uwagę, że w niektórych podobnych ośrodkach na terenie kraju prowadzone były 

kontrole pod kątem realizacji zadań oświatowych w tych ośrodkach. W wyniku kontroli 

zdarzały się  nakładane na jednostki prowadzące kary finansowe z uwagi na uchybienia                

w zakresie realizacji obowiązków edukacyjnych. W związku z tym jego zdaniem, nie można 

dopuścić do sytuacji, gdzie w placówce tej nie są realizowane zajęcia dydaktyczne. Nie można 

pozwolić bowiem na wytworzenie sytuacji, która mogłaby spowodować konieczność zwrotu 

środków finansowych z tytułu braku realizacji podstawy programowej. 

 

Przerwa techniczna – na ok. 3 minuty zerwane zostało zdalne połączenie. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta przeprosił za chwilowy brak łączności, który był 

spowodowany czynnikami zewnętrznymi. Nawiązując do przedmiotowej dyskusji zwrócił 

uwagę, że Dom Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej Porębie powstał          

w zupełnie innych uwarunkowaniach społeczno-gospodarczych. Formuła ta, która stanowiła 

podstawę jego utworzenia zdezaktualizowała się. Dodał, że obecnie racjonalnym rozwiązaniem 

będzie zupełnie inne wykorzystanie środków przeznaczanych na ośrodek. Zwrócił uwagę, że 

decyzja o zamiarze likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej 

Porębie poprzedzona była głęboką analizą stanu faktycznego i przyjęty przez Zarząd kierunek 

działania jest słuszny.  

 

Radna Anna Konieczyńska poprosiła o informację, w jakim terminie powiat zobowiązany jest 

do podjęcia decyzji związanej z likwidacją placówki. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański oświadczył, że 6 miesięcy przed 

likwidacją ośrodka powiat winien uzyskać akceptację Dolnośląskiego Kuratora Oświaty. 

Oznacza to, że do lutego 2021 r.  czynności związane z likwidacją muszą być podjęte. 

 



Radna Anna Konieczyńska zwróciła uwagę, że z przekazanego przez Starostę stanowiska brak 

informacji na temat sposobu zagospodarowania obiektów po likwidacji Domu Wczasów 

Dziecięcych i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej Porębie. W związku z tym złożyła wniosek 

formalny o zdjęcie przedmiotowego punktu z porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta zwrócił uwagę, że projekt uchwały nie dotyczy 

likwidacji ośrodka, a jedynie jego zamiaru i nie przesądza o przyszłości tej placówki. Ponadto 

niezbędne jest w tym procesie uzyskanie akceptacji Dolnośląskiego Kuratora Oświaty.  

 

Radna Anna Konieczyńska poprosiła o informację na temat sposobu wykorzystania majątku po 

sprzedaży majątku po ewentualnej likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia  

w Szklarskiej Porębie. 

 

Wicestarosta Jarosław Kotliński poprosił radnych o zapoznanie się z projektem rozporządzenia, 

na podstawie którego opiera się projekt przedmiotowej uchwały. Dodał, że zamiar likwidacji 

Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej Porębie wynika z dbałości         

o należyte wydatkowanie środków publicznych. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że jako radny posiada prawo do formułowania 

własnych wniosków i uwag do przedstawianych na sesji projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta zwrócił się do radnych o nieposługiwanie się wątkami 

osobistymi w formułowaniu własnego stanowiska. Zwrócił uwagę, że pewne działania powiatu 

wynikają również z bieżącej sytuacji społeczno-gospodarczej, z której wynika m.in. odmienna 

niż w innych latach zamożność społeczeństwa. Wobec powyższego obecnie znacznie 

zmniejszyła się atrakcyjność Domów Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia. Zapewnił, że 

będzie czuwał, aby środki finansowe pozyskane w wyniku likwidacji jednostki będą przekazane 

na inne dziedziny działalności powiatu. 

 

Wicestarosta Jarosław Kotliński stwierdził, że decyzja o zamiarze likwidacji Domu Wczasów 

Dziecięcych i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej Porębie została podjęta znacznie wcześniej       

tj. zanim pojawił się projekt rozporządzenia rządowego i podyktowana była z obowiązku 

dbania o racjonalne wydatkowania środków finansowych. 

 

Radna Anna Zębik podzieliła wcześniej prezentowany pogląd, zgodnie z którym formuła 

Domów Wczasów Dziecięcych obecnie wyczerpała się. Jak zaznaczyła, dawniej dzieci szkolne 

chętniej wyjeżdżały do takich ośrodków. Obecnie szkoły organizują tzw. „Zielone szkoły”, 

gdzie realizowane są zajęcia edukacyjne połączone z wyjazdem integracyjnym. Naturalnym 

stanem rzeczy jest, że podstawy prawne funkcjonowania, działania tego typu ośrodków muszą 

dostosować się do potrzeb rynku. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański poinformował, że podejmowane 

obecnie działania zmierzające do likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia  

w Szklarskiej Porębie nie opierają się jedynie na rządowym projekcie rozporządzenia, ale są 

wypadkowymi przepisów prawnych z roku 2015. Zgodnie z zaleceniami Wydziału Oświaty 



wyjazdy dzieci do tego rodzaju ośrodków są możliwe tylko wtedy, gdy pobyt dzieci będzie nie 

krótszy niż 4 dni i pod warunkiem realizacji zajęć dydaktycznych. 

 

Radna Anna Konieczyńska zwróciła uwagę, że o ile sytuacja związana z pandemią ulegnie 

poprawie, to takie ośrodki integracyjne ponownie mogą być potrzebne na rynku i to może być 

właśnie szansa dla naszej placówki. Tym samym ponownie złożyła wniosek formalny                     

o zdjęcie tego punktu z porządku obrad.   

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że porządek obrad został już przyjęty 

na początku sesji i w związku z tym uważa, iż pominięcie tego tematu jest zbędne. Dodał, że 

obiekty w ramach Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie nie 

są dostosowane do funkcjonowania w obecnych standardach sanitarnych                                                 

i przeciwpożarowych. Tym samym nie zamierza ponosić odpowiedzialności za bezpieczeństwo 

dzieci przebywających w ośrodku. Dodał, że zalecenie przeciwpożarowe były znane już w roku 

2014 i od tego czasu poprzednie zarządy nie podjęły żadnych czynności zaradczych mających 

na celu poprawę stanu technicznego i bezpieczeństwa na terenie obiektów. W związku z tym 

należy podjąć przedmiotową uchwałę, aby dostosować się do przyszłych zmian wynikających 

z wymagań wskazanych w przepisach prawa. Ponownie złożył zobowiązanie, że majątek ze 

sprzedaży budynków po ośrodku będzie wykorzystany na cele pieczy zastępczej, gdyż w 

bliskiej przyszłości powiat czeka reorganizacja Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie, tak aby 

w jednej placówce mieściło się nie więcej niż 14 dzieci. Tym samym wnosi o rozpatrzenie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Bogusław Chodak zwrócił uwagę, że zaproponowane działania Zarządu są w pełni 

uzasadnione, gdyż podyktowane są dbałością o finanse publiczne i bezpieczeństwo dzieci 

przebywających w Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej Porębie. 

Obiekty stoją puste, w najbliższej perspektywie brak chętnych do korzystania z ośrodka. Wobec 

powyższego wnioskuje o zakończenie dyskusji w tym temacie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta  poddał pod głosowanie 

wniosek formalny radnego Bogusława Chodaka w sprawie zamknięcia dyskusji nad projektem 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych      i Promocji Zdrowia w 

Szklarskiej Porębie. 

  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osoba. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

wniosek formalny radnej Anny Konieczyńskiej w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu 



uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia             

w Szklarskiej Porębie. 

  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -    5 osób, 

przeciw  -    11 osób,  

wstrzymały się -      2 osoby. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został odrzucony.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji 

Zdrowia        w Szklarskiej Porębie. 

  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  10 osób, 

przeciw  -    4 osoby,  

wstrzymały się -    3 osoby. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Wylogowali się radni: Jarosław Kotliński i Bogusław Chodak – obecnych 16 radnych 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia na 2021 rok 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od jego usunięcia. 

 

Dyrektor Wydziału Komunikacji – Aneta Fuzowska omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 



W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia na 2021 rok wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od jego usunięcia. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Powiatu Karkonoskiego. 

 

Sekretarz Powiatu Jeleniogórskiego Ewa Lijewska Małachowska omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Statutu Powiatu Karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się)  wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu 

jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Jeleniogórskiego Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały. 

 

 



 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Wiceprzewodniczący Komisji Sławomir Celt poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie powiatu jeleniogórskiego na 2020 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Jeleniogórskiego. 

 

Dyrektor Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami – Aleksandra 

Mucharska omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Jeleniogórskiego. 

 

 



W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) , wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przekształcenia Domu 

Dziecka im. Marii Konopnickiej w Szklarskiej Porębie w dwie odrębne placówki opiekuńczo 

– wychowawcze oraz Centrum Opieki nad Dzieckiem w Szklarskiej Porębie do zapewnienia 

wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej i specjalistycznej. 

 

Dyrektor Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie – Mariusz Owczarek omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Wiceprzewodniczący Komisji Sławomir Celt poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekształcenia Domu Dziecka im. Marii Konopnickiej w Szklarskiej Porębie w dwie odrębne 

placówki opiekuńczo – wychowawcze oraz Centrum Opieki nad Dzieckiem w Szklarskiej 

Porębie do zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej             i 

specjalistycznej. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 



Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie organizacji publicznego 

transportu zbiorowego  na terenie powiatu jeleniogórskiego. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Mirosław Górecki poprosił o informację na temat dobowej częstotliwości kursów. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że na obecnym etapie składania 

wniosku o dofinansowanie nie jest znana ostateczna liczba połączeń. Taka informacja zostanie 

przedstawiona na następnej sesji Rady Powiatu w formie prezentacji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta zaproponował, aby radni również mieli 

możliwość kreowania potrzeb mieszkańców z danego terenu powiatu w zakresie przyszłych 

połączeń komunikacyjnych. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że zamiarem Zarządu jest, aby 

wszystkie miejscowości na terenie powiatu były dobrze skomunikowane, ale założeniem 

projektu jest przede wszystkim wsparcie linii komunikacyjnych deficytowych                                   

tj. nieprzynoszących właściwych dochodów przewoźnikom. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego  na terenie powiatu jeleniogórskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 12. porządku obrad. 

 

 

 



Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 13. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi                

z dnia 26.10.2020 r. na działania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                    

w Jeleniej Górze. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Włodzimierz Stoch omówił projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że Zarząd przeprowadził kontrolę 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Jeleniej Górze i nie wniósł zastrzeżeń do 

funkcjonowania jednostki. Skarga na dyrektora PCPR jest następstwem kontroli jaka została 

przeprowadzona przez PCPR w Domu Pomocy Społecznej w Miłkowie. Zdaniem Starosty 

współpraca Zarządu z PCPR jest poprawna i nie budzi zastrzeżeń. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26.10.2020 r. na działania Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Jeleniej Górze. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 13. porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta ogłosił 5 minutową 

przerwę techniczną. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta ogłosił koniec przerwy              

i przystąpił do realizacji punktu 14. porządku obrad, dotyczącego przedstawienia Informacja 

Starosty Jeleniogórskiego z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za  rok 2019 przez 

zobowiązanych do tego pracowników samorządowych. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski przedstawił informację na temat analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych za  rok 2019 przez zobowiązanych do tego pracowników 

samorządowych. 

 

 



Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poinformował radnych, że istnieje możliwość 

zadawania pytań dotyczących przedstawionej informacji.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 14. porządku obrad. Informacja Starosty Jeleniogórskiego stanowi załącznik          

nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 15. porządku obrad, dotyczącego przedstawienia informacji Przewodniczącego Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2019 złożonych przez 

radnych.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta przedstawił informację na temat analizy 

oświadczeń majątkowych za rok 2019 złożonych przez radnych.  
 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poinformował radnych, że istnieje możliwość 

zadawania pytań dotyczących przedstawionej informacji.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 15. porządku obrad. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 16. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XXII Sesji Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXII Sesji Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony 

protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXII Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego został 

przyjęty. Protokół z XXII Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął pkt 16. porządku obrad. 

 

 



Ad.17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 17. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Jeleniogórskiego z prac 

Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Jeleniogórski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Jeleniogórskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zadał pytanie – czy są 

pytania do przedstawionego przez Starostę sprawozdania. 

 

W związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 17. porządku obrad.  Sprawozdanie Starosty Jeleniogórskiego stanowi załącznik 

nr 16. do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę radnym o konieczności włączania kamer w swoich 

urządzeniach łączności podczas obrad w celu umożliwienia stałej weryfikacji liczby 

uczestniczących w sesji radnych. 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 18. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że                      

w okresie międzysesyjnym zajmował się przede wszystkim  przygotowaniem XXIII Sesji Rady 

Powiatu. Ponadto dodał, iż w tym okresie często kontaktował się z członkami Zarządu                    

w sprawie funkcjonowania powiatu. Na wniosek Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu 

uczestniczył w spotkaniu z Prezesem Tauron Ekoenergia, którego przedmiotem były 

możliwości wykorzystania rekreacyjnego rzeki Bóbr. Uczestniczył w spotkaniu                      z 

Komendantem Miejskim Policji w Jeleniej Górze, którego przedmiotem był stan 

bezpieczeństwa w powiecie. W dniu 28.11.2020 r. uczestniczył w uroczystości poświęcenia 

tablicy upamiętniającej setną rocznice Bitwy Warszawskiej  na „Rondzie Zwycięstwa w Bitwie 

Warszawskiej 1920 r.”   w Mysłakowicach.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Wojciech Poczynek poinformował, że 

komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,   

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

komisja odbyła jedno posiedzenie na którym omawiana była skarga na działania dyrektora  

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Jeleniej Górze ,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję,   

- Komisja Spraw Społecznych – Wiceprzewodniczący Komisji Sławomir Celt poinformował, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 



na dzisiejszą sesję,   

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję. Ponadto poinformował, że prowadzone są konsultacje w gminach na terenie 

powiatu jeleniogórskiego na temat sprawozdania z wyjazdowych posiedzeń komisji w roku 

2019. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta spytał – czy są pytania do 

przedstawionych sprawozdań. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 18. porządku obrad. 

 

Ad.19. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 19. porządku obrad – Interpelacje i zapytania.  

 

Radny Ryszard Głodek zwrócił się z pytaniem, czy powiat jest uprawniony do skorzystania           

z tarczy antykryzysowej na wynagrodzenia dla nauczycieli Domu Wczasów Dziecięcych               

i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej Porębie oraz czy może liczyć na opinię prawną w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta stwierdził, że to pytanie 

powinno co do zasady być skierowane do dyrektora jednostki, ale pytanie zostanie przekazane 

do Starosty Jeleniogórskiego, o ile wpłynie na piśmie. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 19. porządku obrad. 

 

Ad.20. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 20. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 20. porządku obrad. 

 

Ad.21. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 21. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radny Julian Lachowicz zwrócił się do radnych o wsparcie finansowe w celu zorganizowania 

spotkania mikołajkowego w Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie. 

 

Radny Maciej Gałęski podziękował Zarządowi oraz pracownikom Starostwa za zaangażowanie 

w projekcie dotyczącym utworzenia tras rowerowych na pograniczu Polsko-Czeskim. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę, że w głosowaniu nad projektem uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia  w Szklarskiej Porębie – 

4 głosy były przeciwne, a nie 3 głosy jak stwierdził Przewodniczący Rady. 

 



 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta potwierdził, że zaszła            

w tym zakresie pomyłka i faktycznie w tym głosowanie 4 głosy były przeciwne. Przeprosił za 

omyłkę i wyjaśnił, że taką informację uzyskał od osoby zliczającej głosy. Poinformował, że 

wyniki imienne głosowań będą dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Powiatu 

Jeleniogórskiego. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta poinformował radnych, że 

w roku 2020 na najbliższej sesji, która planowana jest na dzień 29 grudnia 2020 r.  będą 

realizowane następujące tematy wynikające z planu pracy Rady Powiatu: 

- przyjęcie budżetu Powiatu Karkonoskiego na rok 2021, 

- przyjęcie planu pracy Rady Powiatu Karkonoskiego na rok 2021, 

- przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego na rok 2021, 

 

Z uwagi na sytuację epidemiczną na przyszły rok zostały przełożone następujące tematy: 

- Program Rozwoju Powiatu Karkonoskiego na lata 2021-2027, 

- Informacja podsumowująca konsultacyjne posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Promocji 

w samorządach z obszaru Powiatu Jeleniogórskiego oraz mieście Jelenia Góra w roku 2019 

wraz z wnioskami do Programu Rozwoju Powiatu na lata 2021-2027. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zwrócił się do 

Przewodniczących Komisji, aby przekazywali za pośrednictwem Biura Rady Powiatu  

propozycje, które mogłyby być przedmiotem planu pracy Rady Powiatu lub Komisji 

Rewizyjnej. Zwrócił się również do członków Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu, 

aby komisja jak najszybciej wypracowała ostateczną opinię w sprawie projektu budżetu 

Powiatu Karkonoskiego na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta złożył życzenia radnym 

oraz wszystkim mieszkańcom powiatu z okazji Świąt Bożego Narodzenia .  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń w sprawach różnych Przewodniczący Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 21. porządku obrad. 

 

Ad.22. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego zamknął XXIII Sesję Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego o godzinie 1340. 

 

 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodniczący Rady 

   Eugeniusz Kleśta 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


